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w imieniu mieszkaric6w miasta proszq o sprawdzenie stanu bezpieczeristwa
Skate Parku przy Basenie Miejskim na ulicy Wysokiej. Mieszkafcy obserwujq
osuniqcia ziemi przy niekt6rych wzniesieniach i zastanawiai4 sig, izy ich stan
techniczny nie zagra2a bezpieczeristwu kozystajEcych ze Skate parku.


